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Protokół nr XVIII/2020 
z przebiegu sesji Rady Gminy Sieciechów 

z dnia 24-01-2020 

Ad. 1 Otwarcie sesji (godzina 13:06) 

Miejsce posiedzenia – Sala konferencyjna. 

Ustawowy skład rady gminy– 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło – 14 radnych. 

Protokołowano – zgodnie z porządkiem obrad. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Sieciechów Pan Stanisław 
Potyra, który przywitał radnych, sołtysów i wójta wraz z pracownikami Urzędu Gminy. Na 
podstawie listy obecności stwierdził kworum 

Sprawdzenie obecności 

Nazwisko i imię Statut 
Agnieszka Kuś TAK 
Anna Kowalczyk TAK 
Barbara Czerska TAK 
Daniel Drachal TAK 
Henryk Aleksander Abramczyk TAK 
Jadwiga Piórkowska NIE 
Justyna Pachnia TAK 
Marek Chołuj TAK 
Mirosław Pułka TAK 
Mirosław Sylwester Szewc TAK 
Monika Agnieszka Krawczyk TAK 
Paweł Witosław TAK 
Piotr Jan Bieniarz TAK 
Ryszard Bogusław Kupis TAK 
Stanisław Potyra TAK 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad 

Porządek obrad odczytał Przewodniczący Stanisław Potyra: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami.  
5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  
6. Odpowiedź wójta  na zapytania i wnioski radnych. 



2 
 

7. Podsumowanie pracy Rady Gminy i Komisji za 2019 rok. 
8. Plan pracy rady  na 2020 rok. 
8.1. Podjęcie uchwały nr XVIII/98/20 w sprawie planu pracy Rady Gminy na 2020 rok. 
8.2.Podjęcie uchwały nr XVIII/99/20 w sprawie planu pracy Komisji Rady Gminy 
Sieciechów na 2020 rok. 
9.Podjęcie uchwał. 
9.1. Podjęcie uchwały nr XVIII/100/20  w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2020 rok; 
9.2. Podjęcie uchwały nr XVIII/101/20  uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części sołectwa 
Sieciechów; 
9.3. Podjęcie uchwały nr XVIII/102/20 w sprawie przystąpienia do zmiany Miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części sołectwa Sieciechów; 
9.4. Podjęcie uchwały nr XVIII/103/20 w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania 
rodziny na lata 2020-2022; 
9.5. Podjęcie uchwały nr XVIII/104/20 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na lata 2020-2024; 
9.6. Podjęcie uchwały nr XVIII/105/20 w sprawie zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na 
rok 2020. 
10. Przekazanie informacji z RIO w sprawie sfinansowania deficytu na 2020 rok i długu w 
WPF na 2020 -2024. 
11 Sprawy rożne. 
12. Zamknięcie sesji. 
Pan Przewodniczący poinformował, że w związku z wpłynięciem do biura Rady Gniny 
informacji Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sposobu sfinansowania deficytu na 
2020 rok i  długu w WPF na 2020 -2024, proponuje wprowadzić w punkcie 10 Przekazanie 
informacji z RIO w sprawie sfinansowania deficytu na 2020 rok i długu w WPF na 2020 -
2024 i i zarządził przyjęcie wniosku W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem 
wniosku głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było, wniosek 
został przyjęty jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
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Wynik głosowania 

Za: 14 100% 
Przeciw: 0 0% 
Wstrzymuje się: 0 0% 
Brak głosu: 0  
Następnie Pan Przewodniczący zarządził przyjęcie porządku obrad po zmianach. W 
głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych, 
głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

Za: 14 100% 
Przeciw: 0 0% 
Wstrzymuje się: 0 0% 
Brak głosu: 0  

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem. Uwag do protokołu nie zgłoszono, więc 
Pan Przewodniczący zarządził jego przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za 
przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Protokół z sesji nr XVII został przyjęty. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
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Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami. 

Wójt Arkadiusz Guba, który w punktach omówił sprawozdanie ze swojej działalności za 
okres od 19 grudnia 2019 r. do 24 stycznia 2020 roku: 

1. Złożenie wniosku do Urzędu Marszałkowskiego w ramach projektu MIAS Mazowsze 
2020 dla sołectw Nagórnik, Słowiki Nowe, Słowiki Stare, Słowiki Folwark i Wólka 
Wojcieszkowska na kwotę 20 000 zł. dla każdego sołectwa; 

2. Złożenie wniosku do Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie przebudowy drogi 
gminnejw Mozolicach Małych na kwotę 62 000 zł. 

3. Złożenie wniosku do Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie przebudowy drogi 
w miejscowości Głusiec-Występ na kwotę 50 000 zł. 

4. Podpisanie umowy z kancelarią radcy prawnego Joanną Grzywacz na obsługę prawną 
Urzędu Gminy Sieciechów. 

5. Podpisanie umowy na opracowanie projektu decyzji o ustalenie lokalizacji inwestycji 
celu publicznego i projektów decyzji na ustalenie warunków zabudowy z firmą 
projektową Światomir Ząbek. 

6. Podpisanie umowy z PHU Jarosław Wójcik na wyłapywanie, transport i odbiór 
bezpańskich zwierząt z terenu Gminy Sieciechów. 

7.  Podpisanie umowy z firmą Hetman na odbiór padłych zwierząt z terenu Gminy 
Sieciechów. 

8. Udział w posiedzeniu Związku Gmin Ziemi Kozienickiej. 
9. Udział w warsztatach refleksyjnych zorganizowanych przez LGD Puszcza 

Kozienicka. 
10. Rozmowy z Komendantem Państwowej Straży Pożarnej w Kozienicach w sprawie 

zakupu samochodu pożarniczo-gaśniczego dla OSP w Zajezierzu. 
11. Udział w spotkaniu w miejscowości Mozolice Duże w sprawie projektu budowy 

kanalizacji w miejscowości Mozolice Duże. 

Ad. 5 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 Z wnioskiem zgłosił się Pan Paweł Witosław który poprosił o usunięcie drzew z pasa 
drogowego przy ul. Brzozowej na terenie Gminy Sieciechów. 



5 
 

Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który poprosił o ponowienie wniosku o przycięcie gałęzi 
przy drodze powiatowej.  

Ad. 6 Odpowiedź wójta na zapytania i wnioski radnych. 

Głos zabrał Pan Wójt, który poinformował o sposobie realizacji wniosku Pani Agnieszki Kuś 
w sprawie psów, a mianowicie zostały przekazane do sołtysów informacje do przekazania  
mieszkańcom, gdyby w dalszym ciągu problem się pojawiał, to pozostaje powiadomienie 
policji 

Ad. 7. Podsumowanie pracy Rady Gminy i Komisji za 2019 rok. 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który przedstawił sprawozdanie z pracy 
Rady VIII kadencji za rok 2019 w formie danych statystycznych dotyczących ilości sesji 
planowanych i nadzwyczajnych. Rada w tym czasie podjęła 97uchwał, w tym 2 zostały 
uchylone przez nadzór Wojewody. Poinformował, że pełni dyżury w Urzędzie Gminy 
Sieciechów w każdy poniedziałek od godz. 12.00 do 16.00. Omówił czas pracy podczas 
dyżurów, oraz udział w różnych uroczystościach gminnych, szkolnych, patriotycznych, oraz 
poza gminą w powiecie. Głos zabrała Pani Mirosława Pachocka, która poinformowała, że 
współpraca z przewodniczącym układa się bardzo dobrze, kilka sów na temat Pana 
Przewodniczącego skierowała również Pani Agnieszka Kuś, Pan Wójt oraz Mirosław Pułka, 
który stwierdził, że jest człowiekiem życzliwym, pomocnym i można liczyć na jego 
bezinteresowną pomoc. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Bieniarz, który przedłożył 
sprawozdanie z pracy za rok 2019, oraz omówił przeprowadzone kontrole. Stwierdził, że 
komisja nie miała podstaw do złożenia wniosków ani uwag do przeprowadzanej kontroli. 

Ponadto Pan Piotr Bieniarz omówił pracę w 2019 r. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i 
poinformował, że komisja w roku 2019 odbyła jedno posiedzenie, na którym rozpatrywała 
petycję, którą uznano za bezzasadną. 

Głos zabrał Pan Marek Chołuj przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Gminy, który 
przedłożył swoje sprawozdanie z pracy Komisji za 2019 r. Omówił również zagadnienia 
jakimi zajmowała się komisja podczas swoich posiedzeń i poinformował o frekwencji. 

Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który omówił sprawozdanie pracy Komisji 
Ogólnospołecznej za 2019 rok. Omówił również zagadnienia jakimi zajmowała się Komisja 
Ogólnospołeczna w 2019 r. Poinformował, że odbyły się dwie wizyty wyjazdowe, które 
dotyczyły mienia gminy i wizyta w komisariacie policji w Gniewoszowie. 

Ad. 8 Plan pracy rady  na 2020 rok. 
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Ad. 8.1. Podjęcie uchwały nr XVIII/98/20 w sprawie planu pracy Rady 
Gminy na 2020 rok. 

Treść uchwały omówił Przewodniczący Rady Gminy. Uwag nie zgłoszono, więc Pan 
Przewodniczący  odczytał treść uchwały i zarządził jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 
14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. Uchwała nr XVIII/98/20 została przyjęta jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 8.2. Podjęcie uchwały nr XVIII/99/20 w sprawie planu pracy Komisji 
Rady Gminy na 2020 rok. 

Przewodniczący rady Gminy Stanisław Potyra  odczytał treść uchwały i zarządził jej 
przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr XVIII/99/20 została 
przyjęta jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
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Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 9 Podjęcie uchwał 

 

Ad. 9.1 Podjęcie uchwały nr XVIII/100/20  w sprawie przyjęcia rocznego 
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok; 

Treść uchwały odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk, uwag do uchwały nie 
zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła przyjęcie uchwały. W głosowaniu 
udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych 
i wstrzymujących nie było. Uchwała nr XVIII/100/20  została przyjęta jednogłośnie 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
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Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 9.2 Podjęcie uchwały nr XVIII/101/20  uchylającej uchwałę w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części sołectwa Sieciechów 

Treść uchwały odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk, uwag do uchwały nie 
zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła przyjęcie uchwały. W głosowaniu 
udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych 
nie było 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała nr XVIII/101/20  została przyjęta. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka WSTRZYMUJE SIĘ 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 92.86% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 1 7.14% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 9.3 Podjęcie uchwały nr XVIII/102/20 w sprawie przystąpienia do 
zmiany Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 
sołectwa Sieciechów 

Treść uchwały odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk, do treści uchwały 
zgłosił wniosek Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Gminy Pan Marek Choluj, 
który zaproponował przegłosowanie wniosku o pozostawienie jedynie pierwszego etapu 
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zmiany planu oznaczony literką A na załączniku graficznym, ponieważ dbając o finanse 
gminy należy sprawdzić, czy zmiana planu zagospodarowania przestrzennego przyniesie 
zamierzony efekt, a jeżeli tak do w każdej chwili można zaplanować dalsze etapy zmiany 
planu. Do wypowiedzi odniósł się Pan Henryk Abramczyk, który poprosił radę, aby 
pozostawić jednak wszystkie zaplanowane etapy ponieważ mieszkańcy Sieciechowa tego 
oczekują. Głos zabrał Pan Mirosław Pułka, który poinformował, że intencją komisji było to 
aby pozostawić pierwszy etap i zobaczyć jak przebiegnie pierwszy jego zmiana i dopiero w 
następnej kolejności podejmować dalsze decyzje. Głos zabrał Pan Piotr Bieniarz – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, który poinformował, że Komisja Rewizyjna jest za 
pozostawieniem uchwały w takiej treści jak jest i przytoczył wypowiedź Pana 
Przewodniczącego Stanisława Potyry, który uważa, że rada jest dla społeczeństwa i służy 
społeczeństwu, wiec należy podejmować decyzje służące społeczeństwu, tego samego zdania 
jest Pan Ryszard Kupis, który poparł wypowiedź Pana Piotra Bieniarza.  

Ad. 9.3.1 Wniosek do punktu zgłoszony przez radnego Marka Chołuja jako 
wniosek Komisji Budżetu i Gospodarki Gminy o wyznaczenie jednego 
etapu oznaczonego lit. A, pozostałe etapy wykreślić. 

Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk zarządziła głosowanie nad wnioskiem. W 
głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem wniosku głosowało 4 radnych, przeciw 
głosowało 10 radnych, więc wniosek Pana Przewodniczącego Marka Chołuja został 
odrzucony 10 głosami przeciw. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk PRZECIW 
Barbara Czerska PRZECIW 
Daniel Drachal PRZECIW 
Henryk Aleksander Abramczyk PRZECIW 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc PRZECIW 
Monika Agnieszka Krawczyk PRZECIW 
Paweł Witosław PRZECIW 
Piotr Jan Bieniarz PRZECIW 
Ryszard Bogusław Kupis PRZECIW 
Stanisław Potyra PRZECIW 

Wynik głosowania 

ZA: 4 28.57% 
PRZECIW: 10 71.43% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
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Następnie Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła przyjęcie uchwały w wersji odczytanej na 
początku z pozostawieniem wszystkich etapów zgodnie z proponowanym projektem. W 
głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych. Głosów 
przeciwnych nie było 4 radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała nr XVIII/102/20 została 
przyjęta. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś WSTRZYMUJE SIĘ 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Justyna Pachnia WSTRZYMUJE SIĘ 
Marek Chołuj WSTRZYMUJE SIĘ 
Mirosław Pułka WSTRZYMUJE SIĘ 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 10 71.43% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 4 28.57% 
BRAK GŁOSU: 0  
Notatka: 

, 

Ad. 9.4 Podjęcie uchwały nr XVIII/103/20 w sprawie przyjęcia gminnego 
programu wspierania rodziny na lata 2020-2022 

Treść uchwały odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk, uwag do uchwały nie 
zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział 
wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących  nie było. Uchwała nr XVIII/103/20 została przyjęta jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
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Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 9.5 Podjęcie uchwały nr XVIII/104/20 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na lata 2020-2024 

Treść uchwały  odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk, uwag do uchwały nie 
zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział 
wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących  nie było. Uchwała nr XVIII/104/20 została przyjęta jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  



12 
 

Ad. 9.6 Podjęcie uchwały nr XVIII/105/20 w sprawie zmian w Budżecie 
Gminy Sieciechów na rok 2020. 

Treść uchwały  odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. Głos zabrał Pan Piotr 
Bieniarz, który poprosił o wyjaśnienie zmian w budżecie. Głos zabrała Pani Skarbnik Halina 
Wrona, która poinformowała, że zmiany w budżecie są związane z wprowadzeniem do 
budżetu  dwóch zadań: pierwsze zadanie to zakup samochodu pożarniczego dla OSP 
Zajezierze w kwocie 200 000 zł, oraz drugie zadanie to dotacja dla Stowarzyszenia Słowik na 
realizację zadania inwestycyjnego w postaci budowy świetlicy wiejskiej w miejscowości 
Słowiki-Folwark. Pani Monika Krawczyk podziękowała Panu Wójtowi za przychylność i 
zaplanowanie zakupu nowego samochodu, co prawda radni z Zajezierz wnioskowali o 
zaplanowanie środków na remont starego samochodu, ale skoro jest szansa zakupić nowy, to 
jest bardzo dobra wiadomość. Więcej uwag do uchwały nie zgłoszono, więc Pani 
Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za 
przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących  nie było. 
Uchwała nr XVIII/105/20 została przyjęta jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 10 Przekazanie informacji z RIO w sprawie sfinansowania deficytu na 
2020 rok i długu w WPF na 2020 -2020 

Treść uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z siedzibą w Radomiu nr Ra. 
46.2020 z dnia 17 stycznia 2020 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu w 
uchwale budżetowej Rady Gminy Sieciechów na rok 2020 odczytał Pan Przewodniczący 
Stanisław Potyra, która jest pozytywna. Następnie Pan Przewodniczący Stanisław Potyra 
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odczytał treść uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej zespół w Radomiu nr Ra.47.2020 z 
dnia 17 stycznia  2020 roku w sprawie opinii o planowanej kwocie długu przyjętej w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2024, która również jest pozyt

Ad. 11 Sprawy różne 

W tym punkcie głos zabrali mieszkańcy wsi Słowiki Nowe między innymi Pan Marian 
Kowalski, który przedstawił swój postulat w sprawie ustalenia stanu prawnego drogi gminnej 
do posesji w miejscowości Słowiki Nowe. W swojej wypowiedzi zaapelował o 
zainteresowanie się ich problemem i wsparcie tej inicjatywy. Odczytał skierowany do Pana 
Wójta wniosek,  w którym mieszkańcy proszą o pomoc w uregulowanie stanu prawnego drogi 
i uznanie tej drogi za drogę gminną. Następnie Głos zabrała Pani Halina Witkowska, która 
poinformowała, że  droga istnieje już od stu lat, a sąsiad wiz a wiz, który przebywa na swojej 
posesji sezonowo grozi, że drogę zagrodzi i uważa, że droga jest jego. Według urzędu 
powiatowego tej drogi nie ma, ale wszyscy mieszkańcy otrzymali pozwolenia na budowę i 
ktoś jednak stwierdził, że ta droga jest i każdy z właścicieli posesji ma dostęp do drogi 
publicznej, czyli do wydawania pozwoleń na budowę ta droga była. Pani Halina Witkowska 
wspomniała, że Wójt zainteresował się tą sprawą i zaproponował wytyczenie drogi i 
wykupienie części nieruchomości z przeznaczeniem pod drogę gminną. Jednak ta propozycja 
spotkała się ze sprzeciwem niektórych mieszkańców, głównie tych, którym nie zależy aby ta 
droga istniała, ponieważ oni ze swoich posesji mają dostęp do drogi krajowej i nie wyrażają 
zgody na sprzedaż części swojej nieruchomości pod drogę. Pani Halina poinformowała, że 
jedynym rozwiązaniem tej sytuacji jest ustanowienie przez sąd drogi koniecznej, ale to wiąże 
się z poniesieniem znacznych kosztów przez mieszkańców, którzy tej drogi koniecznej 
potrzebują, więc Pani Halina prosi o wsparcie finansowe na pokrycie kosztów związanym z 
ustanowienie tej drogi. Ponieważ w tej drodze jest położony wodociąg, to gmina mogłaby 
przejąć ją poprzez zasiedzenie. Pani Halina nadmieniła, że ma żal do swoich radnych, że ich 
wniosek nie znalazł się na posiedzeniu Rady Gminy i nie został przedyskutowany, ponadto w 
ostatnim czasie gmina ustaliła warunki zabudowy i wydała pozwolenie na budowę dla 
nowego budynku, podając dojazd do posesji po istniejącej drodze. Głos zabrał Pan Ryszard 
Kupis, który obiecał, że będzie wspierał mieszkańców i zajmie się tym problemem. Następnie 
głos zabrał  Pan Marian Kowalski, który poinformował, że propozycje sąsiadów o utworzeniu 
drogi przy torach jest niedorzeczne, bo jak dojedzie straż pożarna, czy pogotowie, jak dzieci 
mają chodzić do szkoły. 
Głos zabrał Pan Mirosław Pułka, który poinformował, że temat ten jest problematyczny już 
od wielu lat. Poparł mieszkańców i uważa, że należy wspomóc mieszkańców.  Głos zabrała 
Pani Agnieszka Kuś, która poinformowała, że zna sprawę, rozmawiała również w tej sprawie 
z Wójtem i w pełni popiera mieszkańców. Głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że 
sprawę drogi bardzo dobrze zna. Zorganizował spotkanie z mieszkańcami , na którym 
proponował wykupienie części posesji, jednak jedynym rozwiązaniem jest  ustanowienie 
służebności przejścia i przejazdu, takie stanowisko podtrzymało również starostwo. 
Nawiązując do wypowiedzi Pani Halina Witkowska poinformowała, że docenia starania Pana 
Wójta, ale gmina wydając pozwolenia na budowę też zawiniła, bo tak naprawdę nikt nie 
powinien w tej sytuacji otrzymać pozwolenia na budowę. 
Głos zabrała Pani Mecenas Joanna Grzywacz, która poinformowała, że jedyną drogą 
uregulowania obecnego stany rzeczy jest ustanowienie przez sąd drogi koniecznej, innego 
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wyjścia nie ma jeżeli nie wszyscy mieszkańcy wyrażają zgody na oddanie części swojej 
działki na rzecz wybudowania drogi. Jeżeli chodzi o koszty postępowania o ustanowienie 
drogi koniecznej, to postępowanie mogłoby się zakończyć w jednym postępowaniu sądowym. 
Takie wyjście pozwoli na jedyne sensowne wyjście z sytuacji i raz na zawsze zakończy 
problemy. Pani Halina Witkowska zapytała o opłatę za służebność przejazdu. W odpowiedzi 
Pani  Joanna Grzywacz poinformowała, że jeżeli właściciel będzie chciał opłatę, to sąd taka 
opłatę zasądzi ale zazwyczaj są to opłaty symboliczne. Głos zabrał Pan Marian Kowalski, 
który chciałby aby to gmina wykupiła działki pod drogę i nią zarządzała, w odpowiedzi Pani 
mecenas poinformowała, że jeżeli właściciele wszystkich nieruchomości nie wyrażą zgody to 
nie ma takiej możliwości więc jedynym wyjściem jest droga konieczna. 

Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który poinformował, że we wtorek odbędzie się 
spotkanie z mieszkańcami gminy w sprawie przebudowy drogi krajowej nr 48, Poinformował 
również o możliwości zakupienia dla OSP Zajezierze nowego samochodu, który może 
kosztować gminę jedynie 200 000 zł, natomiast pozostałe koszty byłyby sfinansowane z 
innych źródeł.  Ponadto Pan Wójt poinformował o możliwości budowy kanalizacji w 
miejscowości  Mozolice Duże Ponadto podziękował Pan Przewodniczącemu oraz całej radzie 
za współpracę i stwierdził, ze rada działa na niego bardzo motywująco, czego efektem jest 
zmiana radcy prawnego. 

Głos zabrała Pani Sołtys Wanda Miazga, która poruszyła problem zbyt szybkiego poruszania 
się pojazdów, więc Pani sołtys wnioskuje o postawienie znaku ograniczenia prędkości na 
drodze gminnej w miejscowości Głusiec. 

Głos zabrała Pani Halina Witkowska, która zapytała, czy może liczyć na pomoc gminy w 
sprawie tej drogi. W odpowiedzi Pan Wójt poinformował, że na pewno gmina może pomóc w 
kwestii prawnej. Głos zabrał Pan Mirosław Pułka, który zaproponował Pani mecenas, aby 
zobaczyła przebieg drogi w Słowikach na żywo. W odpowiedzi Pani mecenas stwierdziła, że 
nie jest ważne jak droga przebiega na żywo, ważne jak ona istnieje prawnie i tu jest główny 
problem. Ustanowienie drogi koniecznej to jedyna realna droga rozwiązania tej sytuacji. 

Ad. 12 Zamknięcie sesji 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący Stanisław Potyra zamknął 
obrady XVIII sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Mirosława Pachocka 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

           Stanisław Potyra 

 


